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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  POTOK 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/21-01/16 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-6 
Rijeka,  29.03.2021. 
                                    

 
   

 
ZAPISNIK 

S 25. SJEDNICE VMO POTOK 
 

25. sjednica VMO Potok održana je 29.03.2021. (ponedjeljak) s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Potok, M. Butkovića 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Zoran Frković, predsjednik VMO 
- Marsel Gović, član VMO 
- Emil Viola, član VMO 
- Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Leo Šamanić, zamjenik predsjednika VMO 
-     Alan Šustić, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
2. Rasprava o prijedlozima prioriteta u održavanju objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

za 2022. godinu. 
3. Razno. 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
             
 
AD 1 
 
Predsjednik VMO Zoran Frković informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice.  
 
      Zaključak: 
 

 Vijeće prima na znanje obavijest Čistoće o realizaciji komunalnih prioriteta za 2020. 
godinu i to da će do kraja ovoga mjeseca zamijeniti drvenu klackalicu dvostrukom 
njihalicom na dječjem igralištu u ulici 1. maja. Također je naručen i vlakić za igralište 
u Ulici J. Završnika koji bi se mogao postaviti do kraja travnja. 
 

 Vijeće prima na znanje odgovor Rijeka Prometa u kojem se navodi da ne mogu  
podržati molbu da se dozvoli parkiranje na nogostupu u Cambierievoj ulici. Iako je 
prisutan problem nedostatka parkirnih mjesta na području MO Potok, on se ne može 
rješavati na način da se krše Zakoni i Pravilnici RH. Cambierieva ulica spaja 2 glavna 
prometna pravca, s izuzetno velikim pješačkim prometom. Nažalost širina nogostupa 
je nedostatna da bi se omogućilo parkiranje i neometani pješački promet. Prema 
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Zakonu o sigurnosti prometa nije dozvoljeno parkiranje na nogostupu osim ako uz 
vozilo ne ostane 1,6m za neometani pješački promet. 
 

 Vijeće je zaprimilo molbu MO Bulevard za podršku zahtjevu za uporabom betonske 
oplate (umjetnog tunela ravnog krova) umjesto bukobrana - gdje god je to moguće - 
u projektu izgradnje drugog  kolosijeka, obnove i  modernizacije pružne dionice 
Škrljevo - Rijeka – Jurdani. 
Nakon rasprave donijet je zaključak da Vijeće MO Potok smatra da je izgradnja 
drugog kolosijeka željezničke pruge Škrljevo-Rijeka-Jurdani nepotreban zahvat koji 
će donijeti više štete nego koristi stanovnicima Rijeke. Potpuno će se uništiti 
prepoznatljiva vizura grada i umanjiti kvaliteta života građana, bez velikih 
poboljšanja po pitanju rasterećenja prometa. Radi se u biti o izgradnji „nadzemnog 
metroa“ (karakterističnog za siromašne dijelove metropola), čime bi se nastavila 
nepotrebna betonizacija i uništavanje zelenila koje je nažalost sve češće primjetno u 
svim dijelovima grada. 

  
AD 2 
 
Vijeće je raspravljalo o prijedlozima građana koji su pristigli putem web obrasca i donijelo sljedeći: 
  
      Zaključak: 
 

 Zahtjev za uređenje kortila (dvorišta) unutar zgrada N. Cara, Z. Petranovića i R. K.  
Jeretova sa dječjim sadržajima poput ljuljački, tobogana, stola za stolni tenis, 
klackalica, betoniranje ploče pod košem, dodatne klupice i stol za sjedenje, već je 
bio predložen za 2020. godinu i odbijen od strane Odjela za komunalni sustav uz  
sljedeće obrazloženje: „Zemljište je u suvlasništvu Grada Rijeke i privatnom. U 
naravi je to atrijski prostor višestambenog bloka bez javnog pristupa. Cijeli blok je 
pod konzervatorskom zaštitom. Slijedom navedenog, nije moguća realizacija 
predmetnog prijedloga“. Identičan odgovor upućen je od OGU za urbanizam 
26.11.2020. na upit stanarke Z. Petranovića 5 da li je moguće uređenje kortila 
spravama za dječju igru putem prijave na natječaj Riječki program lokalnog 
partnerstva. 
 

 Zahtjev stanara zgrade Fiorella la Guardia 21 koji predlažu nekakvo dječje igralište, 
zelenu površinu, park i parkirna mjesta u sklopu bivšeg kompleksa „Benčić“ također 
se ne može rješavati putem malih komunalnih akcija, jer se radi o cjelini koja već ima 
svoj detaljni plan. 
 

 Budući je rok za prijedloge građana za male komunalne akcije 31. travnja, Vijeće će o 
svim pristiglim prijedlozima raspravljati na sljedećoj sjednici kada će se donijeti i 
prijedlog komunalnih prioriteta MO Potok za sljedeću godinu. 
 

AD 3  
 

 Nije bilo prijedloga za raspravu. 
 

 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Potok: 
 

Snježana Seršić    Zoran Frković 
    


